



Clara Hughes / fundraising benefit dinner for the Boys and Girls Club of Moncton, Delta Beauséjour.

This story started during the month of July 2008, however; it did not make sense until March 11, 2010.

During the summer of 2008, while at an art market, I asked dozens of people to participate in the creation of future works of art. I promised them that, if they would bend a piece of copper for me, I would use it in one of a series of works of art exactly in the shape they give it to me.

Then I saw, on the front page of the March 11 newspaper, that Clara Hughes was going to replace Rex Murphy as a guest speaker for a fund-raising event organized by the Boys and Girls Club of Moncton. Right then and there, I realized why I had made this series of works of art.

Since many people from this area participated in its creation, it seemed appropriate that I would offer Clara my creation as an artistic proxy for the citizens of Moncton. Additionally, I could hardly think of anyone more deserving of my humble gift.

I approached the organizers of the event with my idea of giving Clara one of my creations. They thought it was a fantastic idea and they even gave me the honor of doing it personally.

After her ovation producing address, I went up on stage and offered my gift and exchanged hugs... I, an artiste, received a hug from the world's only multi-Olympic medal winner to win in both summer and winter Olympics. WOW!!!

I couldn't conclude this entry without telling you how Clara Hughes is so much more than the world-famous cyclist/speed skater that she is. She is very active with several youth oriented organizations, here and abroad. I encourage you to visit her website, [www.clara-hughes.com](http://www.clara-hughes.com) where you can see for yourself the many wonderful things Clara does outside of the sports arena.

During her address, she helped us realize that reaching our personal best performance is much more important than attaining some elusive goal. Throughout her career, she has given us the best example possible; that of passionately doing her personal best in all areas of life.

This was definitely one of the most memorable events of my life. I am honored to have met her, and even more so that she has accepted my gift.

Clara, wherever you are, keep doing what you're doing as the world definitely needs to hear your message.

Clara Hughes / Diner benefice pour le Club garçons et filles de Moncton, Delta Beauséjour.

Cette histoire commence pendant le mois de juillet, 2008, mais, je n'en compris le sens que le 11 mars, 2010.

Durant l'été 2008, à un marcher d'artiste, j'ai demandé à des douzaines de gents de participer dans la création d'une de mes futures œuvres. Je leur ai promis que, si ils me plieraient une pièce de cuivre, je l'utiliserais tel qu'elle dans une série d'œuvre.

Quand j'ai vu, en première page du journal du 11 mars, que Clara Hughes remplacerais Rex Murphy comme conférencière lors d'un dîner bénéfice ce soir là, j'ai tout de suite compris pourquoi je les avais créées.

Etant donné que plusieurs personnes de la région avaient participé dans leurs créations, il me semblait tout-à-fait indiquer de lui offrir une œuvre artistique par procuration de la part des citoyens de Moncton.

J'ai approché les organisateurs de l'événement avec l'idée d'offrir à Clara l'une de mes pièces. Ils ont trouvé l'idée fantastique et m'ont même offert de la lui présenter moi-même.

Après son allocution émouvante, j'ai monté en scène pour lui présenter mon cadeau tout de suite suivis d'une joyeuse accolade... moi, un artiste, j'ai reçu une accolade de la seule athlète (homme ou femme) multiple médaillée Olympique aillant gagner ces médailles dans les jeux d'été et d'hivers. WOW !!!

Je ne pourrais conclure cette inscription sans vous dire que Clara Hughes est tellement plus qu'une cycliste / patineuse de vitesse de renommée mondiale. Elle est active dans plusieurs organismes orientés vers la jeunesse, ici et outre-mer. Je vous encourage fortement à visiter son site web, [www.clara-hughes.com](http://www.clara-hughes.com) ou vous pourrez voir par vous-même les bonnes œuvres de Clara en dehors de l'arène des sports.

Durant son allocution, elle nous a fait réaliser que d'atteindre sa meilleure performance personnelle est, de loin, bien plus important que de rejoindre un but insaisissable. Durant sa carrière, elle nous a servis d'exemple ; celui d'atteindre sa meilleure performance personnelle dans toutes les sphères de la vie.

Cet événement fut pour moi l'un des plus mémorables de ma vie. Ce fut aussi un honneur que d'avoir fait sa connaissance, d'autant plus, qu'elle puisse accepter mon cadeau.

Clara, ou que tu sois, continue de faire ce que tu fais, car le monde a tant besoin d'entendre ton message.